### 照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION





監管局與主要商會代表舉行聯絡會議,會上談及有關監管局的專業發展資助及政府現金津貼的發放詳情,以及疫情影響下資格考試的安排。

The EAA held a liaison meeting with the representatives of major trade associations. During the meeting, disbursement details of the EAA's Professional Development Subsidy and the Government's cash subsidy, as well as the arrangement of qualifying examinations under the pandemic were discussed.

05.4 .408 2020 監管局行政總裁韓婉萍女士接受有線電視直播節目《港樓論市》訪問,談及監管局2020年上半年的違規數字,以及購買境外物業時要注意的地方。

EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon attends an interview of a live programme of Cable TV. She talks about the figures of non-compliance in the first half of 2020 and gives advice to consumers when purchasing properties situated outside Hong Kong.







監管局主席梁永祥教授 SBS太平紳士接受新城電 台節目《新城地產街》訪問,談到疫情對監管局工 作及地產代理業界執業所 帶來的影響。

EAA Chairman Prof William Leung, SBS, JP attends an interview on a programme of Metro Radio. He talks about the impact of the pandemic on both the work of EAA and the practice of the estate agency trade.

### 照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION

# 08/2008

監管局代表聯同業界商會代表出席「中國 房地產(澳門)論壇」。

EAA representatives and trade members attend the Forum on Real Estate in China.



# 利養地

## 12/2008

監管局製作海報,鼓勵消費者簽訂地產代理協議,並 留意協議上的條款。

The EAA produces a poster to encourage consumers to enter into the estate agency agreement and pay attention to the main clauses in the agreement.

### 07/2011

監管局管理層出席於香港公開大學舉行的 「地產業界高峰會」。

EAA Management attends a trade conference held at the Open University of Hong Kong.



# 如何做個精明一手樓買家

## 09/2015

監管局舉辦首個公開講座,題為「精明置業系列:如何做個精明一手樓買家」。

The EAA organises the first public seminar titled "Tips to become a smart purchaser of first-hand residential properties".